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Verslag van de vergadering van de commissie Sociale en Algemene Zaken, gehouden op 1 
december 2022 in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:

Voorzitter: L. Peeters
Griffier: R. van Heijnsbergen
Namens PNL: R. Tijssen en S. Dankers
Namens De Werkgroep: R. van Bree en H. van den Heuvel
Namens ABL: A. de Groot en M. Sanders
Namens CDA: G. van Rixtel en J. Meulensteen
Namens Ouderen Appèl-HvL: F. van Zeeland en D. Warbout
Namens PvdA: DJ. Gloudemans
Namens het college: J. Briels en M. Slaets-Sonneveldt 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. Er hebben zich geen insprekers gemeld.

2. Vaststelling van de agenda.
De concept agenda wordt vastgesteld.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering Sociale en Algemene 
Zaken van 1 november 2022.
De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden vastgesteld.

4. Ingekomen stukken en mededelingen.
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief Verduurzamen Ontmoetingscentrum geeft 
wethouder Slaets aan dat de plannen nog nader uitgewerkt moeten worden en dat het 
college partijen aan de voorkant wil meenemen. Zij is met veel partners in gesprek en zal de 
commissie op de hoogte houden. Het is nog niet duidelijk wie straks allemaal de gebruikers 
zullen zijn. Als dit allemaal helder wordt kunnen de gespreksverslagen van het overleg met 
die partijen ook beschikbaar worden gestel. Zodra er concrete stappen gezet gaan worden 
komt zij naar commissie en raad. 
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief Vertrek directeur en strategisch traject Blink 
wordt afgesproken dat dit onderwerp verder besproken zal worden tijdens de thematische 
raadsbijeenkomst op 21 december. 
Wethouder Briels geeft naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over Artex een korte 
toelichting op de stand van zaken. Verder meldt hij de verzending van een 
raadsinformatiebrief van de MRE over het effect van de radarbeperkingen op de Regionale 
Energie Strategie. 
 
5. Voorstel tot vaststelling van de Belastingverordeningen 2023.
Naar aanleiding van daartoe gestelde vragen geeft wethouder Briels aan dat de leges 
trendmatig worden verhoogd, volgens eerder gemaakte afspraken. Het streven is toe te 
groeien naar kostendekkendheid. De verhouding tussen OZB-tarieven voor woningen en niet-
woningen is een keuze die is toegestaan. De opbrengst is vooraf bepaald en de tarieven zijn 
voor alle bedrijven gelijk en voor alle inwoners gelijk. Verlaging van het tarief bij de een leidt 
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tot een verhoging van het tarief bij de ander zodat de opbrengst hetzelfde blijft. Het 
doorgeven van gegevens over de staat van de woning is geen verplichting maar is indirect 
wel in het belang van de inwoners zelf. Het helpt BSOB om de aanslag beter af te stemmen 
op de werkelijke waarde van de woning. Daardoor hebben no cure no pay bedrijven minder 
kans op succes, hetgeen de gemeente veel scheelt in proceskosten. De privacy van de 
bewoners is daarbij niet in het geding. Men kan die gegevens ook telefonisch aanleveren.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

6. Voorstel tot vaststelling van de Belastingverordeningen afvalstoffenheffing 
2023 inclusief wijziging betalingswijze Milieustraat.
Volgens de heer Tijssen verloopt de tariefberekening aan de poort van de milieustraat niet 
altijd eenduidig. Hij vraagt aandacht hiervoor.
Ook de heer Van Zeeland is bekend met klachten over de tariefbepaling, bijvoorbeeld als het 
gaat om de toepassing van het tarief voor het aanleveren van bouw- en sloopafval. Hij vraagt 
hier eveneens aandacht voor.
Mevrouw De Groot prijst de nieuwe betaalwijze waardoor inwoners achteraf niet verrast 
worden. Zij vraagt om een toelichting op de gevallen waarin vrijstelling kan worden verleend 
en wat de consequenties zijn van het nieuwe systeem voor de hoeveelheid zwerfafval. Tot 
spreekt zij haar zorg uit over de snelle invoering van het nieuwe betaalsysteem.
Wethouder Briels geeft aan dat de communicatie om de invoering van het nieuwe systeem 
onder de aandacht te brengen al gestart is. De hoeveelheid zwerfafval hangt naar zijn 
mening niet direct samen met de gehanteerde tarieven. Het college blijft hier wel alert op. 
Hij zegt toe dat mensen aan de poort goed geïnstrueerd zullen worden over de te hanteren 
tarieven.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

7. Voorstel tot vaststelling van de gewijzigde begroting 2023 Blink.
De heer Van Bree stelt vast dat er veel is veranderd in de wereld, dat de prijzen van 
grondstoffen sterk gewijzigd zijn en dat er sprake is van een personeelstekort. Er wordt 
bovendien vormgegeven aan een verdergaande verduurzaming. Hij kan zich daarom vinden 
in de genomen maatregelen.
De heer Van Zeeland vraagt wat het effect is van het nieuwe systeem bij de milieustraat op 
de kosten van de BSOB.
De heer Tijssen is benieuwd wat er gedaan wordt met de bevindingen in het rapport van 
Berenschot. Hij pleit daarnaast voor begrijpelijk taalgebruik in de stukken. 
Wethouder Briels herkent het beeld dat de heer Van Bree schetst. De aanpassing van de 
begroting is gebaseerd op een inschatting van de kosten van volgend jaar. Hij weet niet of de 
inflatiecorrectie voldoende zal zijn. De minderkosten bij BSOB zijn marginaal. Dat zou terug 
te zien moeten zijn in de begroting van BSOB. In het voorjaar komt er een vervolgadvies op 
het rapport van Berenschot. Tot slot zegt hij toe aandacht te zullen vragen voor een beter  
taalgebruik.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.
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8. Voorstel tot compensatie bouwkosten aanpassing kleed- en 
doucheaccommodatie sportpark Mariahout.
Mevrouw Dankers spreekt van een reële compensatie. Zij vraagt wel om een toelichting op de 
berekening van de aanvullende subsidie.
De heer Van zeeland stemt in met het voorstel maar wil wel graag inzage hebben in de 
achterliggende stukken omdat het hier toch om een behoorlijke overschrijding gaat.
Mevrouw Van den Heuvel is positief over het voorstel en over het feit dat er zoveel 
vrijwilligers hebben meegeholpen.
De heer Van Rixtel wijst op het feit bij deze vereniging vorig jaar ook al sprake was van een 
behoorlijke kostenoverschrijding bij de overgang naar ledverlichting.
Wethouder Slaets roemt inderdaad de inzet van de vele vrijwilligers. We mogen trots zijn op 
wat hier is bereikt. Zij geeft een korte toelichting op de berekening van het gesubsidieerde 
gedeelte van de kostenoverschrijding.  Alle achterliggende stukken zijn in te zien. De 
verwijzing van de heer Van Rixtel naar de situatie waarbij de ledverlichting is vervangen kan 
zij niet plaatsen. Dit is destijds aan de gemeenteraad voorgelegd, die hiermee ook akkoord is 
gegaan. Tot slot geeft zij aan dat er geen vergelijkbare projecten lopen. 

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen.

9. Voorstel tot subsidieaanvraag t.b.v. Super Sociaal.
Mevrouw De groot wijst erop dat de Super Sociaal een belangrijke functie vervult voor veel 
inwoners van Laarbeek. Behoud daarvan is belangrijk.  
Mevrouw Meulensteen spreekt van een goed initiatief en vraagt of er ook een combinatie met 
de kledingbank mogelijk is.
Mevrouw Van den Heuvel ziet een groot verschil tussen het aantal gebruikers van de Super 
Sociaal en het aantal inwoners dat gebruik maakt van de energietoeslag. Zij vraagt zich af  
hoe we meer mensen gebruik kunnen laten maken van de Super Sociaal. 
De heer Van Zeeland verwijst ook naar de groep gebruikers van de energietoeslag en 
bekeken kan worden of zij ook in aanmerking kunnen komen voor de Super Sociaal. Hij vindt 
het verder vreemd dat de Stichting maatschappelijke opvang geen geld heeft gereserveerd 
voor een nieuwe wagen. Tot slot is hij benieuwd of het wellicht goedkoper kan als het gaat 
om de aanschaf van een 2e hands SRV wagen. 
Mevrouw Dankers vindt ook SMO wel eerder aan de bel had moeten trekken. Voor nu kan zij 
instemmen met het voorstel. 
Wethouder Slaets wil wel onderzoeken of een aansluiting bij de kledingbank meerwaarde 
heeft. Beide instanties werken al wel samen. Het aantal gebruikers van de Super Sociaal 
stijgt. Gekeken wordt of we samen kunnen werken met andere Peelgemeenten. De gemeente 
heeft veel mensen in beeld maar niet iedereen komt in aanmerking voor de Super Sociaal.  
De hoeveelheid subsidie valt naar haar mening mee. Men heeft al een wagen op het oog die 
waarschijnlijk goedkoper is het bedrag dat is gevraagd. Men is op zich niet te laat met het 
verzoek maar het risico stijgt en men wil niet afwachten tot de wagen stilvalt. In de toekomst 
zal SMO beter financiële middelen gaan reserveren. Deze voorziening valt niet onder de 
voorzieningen die geharmoniseerd gaan worden. Dit is een Laarbeekse voorziening en blijft 
dat ook. Andere Peelgemeenten kunnen desgewenst wel aansluiten. Bekeken moet worden in 
hoeverre een vergelijking gemaakt kan worden tussen de effectiviteit van deze voorziening 
en die van een voedselbank. Zij komt daar nog op terug. Er wordt goed gemonitord hoeveel 
mensen gebruik maken van de voorziening. De tijden worden daarop afgestemd. Zij zal de 
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commissie betrekken bij de harmonisatie van maatregelen in de Peel. Tot slot geeft zij aan 
dat ze aan de commissie een kostenoverzicht van de aanschaf zal  verstrekken.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

10. Voorstel tot aanwijzing plaatsvervangend lid Algemeen Bestuur MRE.
De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

11. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
Wethouder Briels geeft een toelichting op de uitkering van de eenmalige energietoeslag. Ook 
in 2023 komen hiervoor middelen beschikbaar. Het idee is om dit ambtshalve te doen. De  
mensen om wie het gaat zijn in beeld. Dit jaar is wel 2 ton meer uitgegeven dan het Rijk had 
berekend. Het is nog afwachten hoe het Rijk omgaat. De maatwerkoplossing voor andere 
groepen hoopt het college op 1 januari gereed te hebben. In het voorjaar zal de raad aan de 
voorkant gehoord worden over te nemen maatregelen in het kader van de harmonisatie.

12. Rondvraag.
De heer Sanders vraagt wat voor impact de Brainportdeal gaat hebbenop de bereikbaarheid 
van Laarbeek.
De heer Van Rixtel vraagt wie er betrokken gaat worden bij het plan sociaal domein.
Wethouder Briels geeft aan dat wethouder Van den Berkmortel hier tijdens de volgende 
commissievergadering nader op in zal gaan.
Wethouder Slaets geeft aan dat de dorpsraden en de inwoners zullen worden betrokken bij 
de het plan sociaal domein. Iedereen die kan en wil en een belang heeft kan meedoen.

13. Sluiting.
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 26 januari 2023. 
De griffier, De voorzitter, 

M.L.M. van Heijnsbergen L.W.J. Peeters


